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 Protokół nr XXI/2012 
 XXI sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 27 września 2012 r. 
BR.0002.8.2012 
 
XXI Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady Powiatu 
Krystyna Kralkowska .  
Obrady poprzedziła uroczystość: 
Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Kralkowska oraz Starosta Mirosław Drzażdżewski 
złożyli Cezaremu Piórkowskiemu, Dyrektorowi Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej 
w Giżycku, serdeczne życzenia z okazji 50-lecia szkoły: 
 „Min ęło 50 lat, kiedy to 1 września 1962 r. pani dyrektor Ewa Drewnikowska 
rozpoczynała rok szkolny w pierwszej w naszym mieście szkole medycznej: Zasadniczej Szkole 
Medycznej Asystentek Pielęgniarstwa. 
 Na przestrzeni półwiecza szkoła rozrastała się, przeobrażała, zmieniała nazwę 
i kierunki kształcenia. Od 2005 roku jest to Szkoła Policealna im. Hanny Chrzanowskiej, której 
dyrektorem (od 1999r.) jest Pan Cezary Piórkowski. 
 Na ręce Pana Dyrektora składamy wszystkim byłym i obecnym pracownikom oraz 
nauczycielom serdeczne gratulacje z okazji Jubileuszu oraz najlepsze życzenia z okazji 
zbliżającego się Dnia Edukacji Narodowej”. 
Dyrektor Szkoły Policealnej Cezary Piórkowski podziękował za życzenia i zaprosił wszystkich 
zebranych na uroczystość z okazji 50 – lecia Szkoły, która odbędzie się 22 października 2012 r. 
o godz. 10.00 w Giżyckim Centrum Kultury.   
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji XXI sesji. 
Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu  uczestniczy 15 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi  quorum pozwalające na  
podejmowanie  prawomocnych uchwał. Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne 
na sesji. 
Nieobecni usprawiedliwieni radni:  Władysław Król, Tomasz Przymorski. 
 
Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
XX  sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 30 sierpnia 2012 r. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady  Powiatu  poddała pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 15 –  jednogłośnie. 
W wyniku głosowania protokół XX sesji został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XX sesji z dnia 30 sierpnia 2012 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o  przebiegu wykonania budżetu powiatu giżyckiego za I półrocze 2012 roku. 
7. Informacja  o sytuacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w 

Giżycku.  
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8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, 
nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Giżycku w spółkę  z ograniczoną odpowiedzialnością. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiących 
własność Powiatu Giżyckiego.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2012 r.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczących uprawnionych do 
delegowana Przewodniczącego Rady Powiatu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 
14. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu i Starosty Giżyckiego  w sprawie złożonych 

oświadczeń majątkowych przez radnych za 2011 rok. 
15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o wnioski i  uwagi 
dotyczące porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1) Organizowałem spotkania z załogą SP ZOZ, na których prezentowałem drogi 
przekształceniowe szpitala. Pojawiła się sprawa nieobsadzonego stanowiska dyrektora SP 
ZOZ – umowa z dotychczasowym dyrektorem Tadeuszem Myśliwcem wygasa 30 
września – zbieraliśmy opinie, konsultowaliśmy się z zastępcami dyrektora szpitala, 
ordynatorami i na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu stwierdziliśmy, że najlepszym 
rozwiązaniem będzie przedłużenie umowy cywilno –prawnej z T. Myśliwcem. 

2) Rozpoczął się rok szkolny, mamy o 67 uczniów mniej. Niż powoduje, że dochody szkół 
spadają, zmniejsza się subwencja. Dokonujemy reorganizacji, obniżamy godziny 
nadliczbowe dla nauczycieli, nie będzie kontynuować pracy wielu nauczycieli – 
emerytów. 

3) Zarząd,  opierając się na rządowej sferze, przyjął założenia do budżetu powiatu na 2013 
rok.  

4) Przeprowadzono i rozstrzygnięto konkurs na dyrektora Zasadniczej Szkoły Zawodowej – 
została nim Halina Rommel. 

5) Uczestniczyliśmy w święcie Dożynkowym na Litwie, w Solecznikach - reprezentowała 
nas Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Kralkowska. W Łaździejach omawiano 
programy tran graniczne Litwa – Polska. Jako powiat mamy czołowe miejsce w realizacji 
programów unijnych, zwłaszcza edukacyjnych. Jutro przedłużamy współpracę z Vareną. 

6) Centrum Promocji i Informacji Turystycznej 22 i 23 września zorganizowało stoisko  
w Warszawie   na ulicy Chmielnej -  pod znakiem sztuki ludowej z Warmii i Mazur -  
gdzie Fundacja Cepelia organizowała  prezentacje produktów i wyrobów regionalnych 
z naszego regionu pod hasłem „Spotkania z Cepelią na Chmielnej”. Dzięki temu 
mieszkańcy i turyści w stolicy mogli zapoznać się z naszymi lokalnymi wyrobami. 
Szacujemy,  że nasze stoisko odwiedziło 10 tys. osób. 

7) Polska Izba Turystyczna poddała certyfikacji  Centra Promocji i Informacji Turystycznej 
– nasze CPiIT uplasowało się w najwyższej kategorii w województwie, otrzymaliśmy 
4 gwiazdki. 
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8) Mieszkańcy, opiekunowie i dyrektorzy 15 domów pomocy społecznej i środowiskowych 
domów samopomocy z Warmii i Mazur, Podlasia i Mazowsza spotkali się 13 września 
br. na corocznej imprezie integracyjnej „Pożegnanie Lata”.  W imprezie uczestniczył 
Wicestarosta Giżycki  Wacław Strażewicz oraz Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie  Pan Zbigniew Piestrzyński. 

9) W dniach 14 - 15 września 2012  r. w Rynie,  w Ośrodku Szkoleniowym Międzyszkolnej 
Bazy Sportów Wodnych, odbyły się XI Otwarte Regaty Oświatowe w klasie Omega 
o Puchar Starosty Giżyckiego.  W  regatach  wzięło udział 10 załóg reprezentujących: 
Ministerstwo Edukacji Narodowej, Centrum Informatyczne Edukacji, Starostwo 
Powiatowe w Szczytnie, Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Lidzbarku 
Warmińskim, Starostwo Powiatowe w Kłodzku i z Giżycka: Związek Nauczycielstwa 
Polskiego, Starostwo Powiatowe, Zespół Szkół Elektronicznych i Informatycznych, 
Zespół Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu oraz I Liceum Ogólnokształcące. 
Zwycięzcą regat została załoga Związku Nauczycielstwa Polskiego, II miejsce zajęła 
załoga Starostwa ze Szczytna, a miejsce III wywalczyła załoga I Liceum 
Ogólnokształcącego w Giżycku. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania do Sprawozdania. 
H. Sarul zapytała, na jakich przesłankach oparł Zarząd stwierdzenie, że najlepszym kandydatem 
na dyrektora SP ZOZ jest Tadeusz Myśliwiec, bo była mowa, że jest zły i słabo zarządza. Czy 
Zarząd orientuje się, że 5 miesięcy trwa procedura restrukturyzacji, czy rozważa to, bo będzie 
rozliczony bardzo szybko. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że przewiduje współpracę z Tadeuszem Myśliwcem nie dłużej, 
niż do końca roku. Dyrektor nie dał rady zbilansować przychodów z kosztami, ale teraz toczy się 
remont – termomodernizacja, czekają negocjacje z NFZ, mamy brak pewności powierzenia tej 
funkcji zastępcom. Nie wie dlaczego radna mówi, że negocjacje trwają 5 miesięcy. Kapitał 
zakładowy spółki ma mieć 100 tys. zł, to wymaga zmiany w budżecie. Największy problem to  
wybór prezesa, to może przedłużyć procedurę. Innych spraw nie przewiduję. 
I. Walasek powiedziała, że poszukiwania dyrektora trwają od lipca, nie było intensywnych 
ruchów, nie było właściwie żadnych poszukiwań, a teraz argument, że ten dyrektor musi zostać 
bo jest termomodernizacja. Jako komisja znaleźliśmy całkiem duże sumy, które przeznaczono na 
zespół koordynujący przy budowie lądowiska – najbliższych pracowników T. Myśliwca, który 
nie wiedział, że dostają wynagrodzenie za dodatkowa pracę, pracując w godzinach pracy, a nie 
zostają po godzinach. 
M. Drzażdżewski odpowiedział: 
-  budowa lądowiska powołana jest projektem unijnym i zakłada w kosztach obsługę osobową 
projektu. Mieliśmy mało czasu na znalezienie obsługi, uznaliśmy, że najlepsze rozwiązanie 
byłoby we współpracy z SP ZOZ. Nie wiem, czy obsługujący zajmowali się tym w godzinach 
pracy, czy poza;  
- do zarządzania SP ZOZ-em rozpatrywaliśmy zatrudnienie operatora  zewnętrznego, 
zdecydowaliśmy się jednak na przekształcenie szpitala w spółkę prawa handlowego, a na dwa 
miesiące nie znajdziemy kandydata na dyrektora SP ZOZ-u. 
M. Podskalny powiedział, że nie tylko giżyckie Centrum Promocji i Informacji Turystycznej 
zostało uhonorowane, ryńskie CPiIT ubiegało się o dwie gwiazdki i je osiągnęło. 
K. Kralkowska  pogratulowała dyrektorom szkół, którzy mimo kryzysu przyjęli do szkół więcej 
uczniów, niż było absolwentów z powiatu giżyckiego. 
 
Innych pytań do Sprawozdania Zarządu nie zgłoszono.   
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
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M. Podskalny – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu przedstawił wnioski, jakie 
wypracowano  na posiedzeniu Komisji po zrealizowaniu tematu  Informacja o egzaminach 
maturalnych i zawodowych.  Próba analizy. 
„Wyst ąpić do MEN: 

1. o wypracowanie uregulowań prawnych i ustalenie jednej formy egzaminu 
potwierdzającego kwalifikacje zawodowe; 

2. o wypracowanie jednolitego poziomu trudności egzaminów z przygotowania 
zawodowego dla wszystkich zawodów i we wszystkich Okr ęgowych Komisjach 
Egzaminacyjnych.”  

  
Przewodnicząca Rady poddała wniosek Komisji pod głosowanie: 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Wniosek został  zaakceptowany. 
 
M. Kaczorowska ponownie przekazała postulat mieszkańców dzielnicy Wilanów 
o modernizację ulicy Wiejskiej. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że powiat związany jest z Miastem porozumieniem, w którym 
określone są priorytety remontów ulic w mieście, miasto partycypuje w utrzymaniu ulic. Ulica 
Wiejska została zepsuta przez kanalizację, koszt remontu ulicy wraz z chodnikiem to trzy lub 
cztery miliony zł. W tym roku priorytet ma Warszawska, Gdańska. W następnym etapie 
zajmiemy się skrzyżowaniem Jagiełły – Wodociągowa i Aleją Wojska Polskiego. Jeżeli będzie 
perspektywa finansowa na ulicę Wiejską, albo w mieście zmieni się opcja, to ją wyremontujemy. 
 
S. Bojarski powiedział, iż z Komisją Rewizyjną odwiedził Dom Pomocy Społecznej, w którym 
po pożarze kamienicy ulokowani zostali pogorzelcy. W jednym pomieszczeniu żyje 8 osób 
w bardzo trudnych warunkach. Radny zwrócił się do władz miejskich i powiatowych 
o przesiedlenie tych ludzi. Dodał, iż w spalonym domu nic się nie robi, nie remontuje go.  
Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, iż ludziom trzeba pomagać, ale cierpliwość się kiedyś 
kończy; mamy dość, to nie nasz obowiązek, my rękę podaliśmy. 
 
I. Walasek powiedziała, iż Komisja Spraw Społecznych analizując wykonanie budżetu powiatu 
za I półrocze zwróciła uwagę na koszty osobowe występujące przy  budowie lądowiska przy SP 
ZOZ, okazało się, że przy obsłudze programu, który współfinansuje powiat, zatrudniona jest 
radna powiatowa.  
I. Walasek poprosiła Przewodniczącą Rady Powiatu o odpowiedź na piśmie, czy w świetle 
ustawy o samorządzie powiatowym – art. 23, 24 - radna może wykonywać tę pracę.  
 
K. Kralkowska  powiedziała, że na poprzedniej sesji prosiła o zainteresowanie się lokalem na ul. 
Wyzwolenia, przebywają w nim bezdomni, którzy są bardzo uciążliwymi sąsiadami.  
Radna dodała, iż na poprzedniej sesji zwracała uwagę na podziurawioną tablicę z planem miasta 
usytuowaną przy rondzie obok Placu Grunwaldzkiego, nikogo to nie zainteresowało, bowiem 
podziurawiona tablica nadal tam stoi.  
K. Kralkowska  podziękowała Staroście za pozytywne rozwiązanie problemu placu zabaw. 
 
Innych wniosków i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 6. Informacja o  przebiegu wykonania budżetu powiatu giżyckiego za I półrocze 2012 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska powiedziała, iż wszystkie Komisje omawiały 
i analizowały szczegółowo  dane finansowe zawarte w Informacji o  przebiegu wykonania 
budżetu powiatu giżyckiego za I półrocze 2012 r. Uwag do wykonania budżetu nie wniesiono. 
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K. Kralkowska  odczytała zebranym Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie Nr 
RIO.VIII-0120-537/12 Składu Orzekającego z dnia 14 września 2012 r. zawierającą w swej 
treści pozytywną opinię o przedłożonej przez Zarząd Powiatu w Giżycku Informacji o  przebiegu 
wykonania budżetu powiatu giżyckiego za I półrocze 2012 r. – załącznik 3A do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję w tym punkcie obrad. 
Dyskusji nie było, wniosków i  pytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego  Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że Rada Powiatu zapoznała 
się z Informacją o  przebiegu wykonania budżetu powiatu giżyckiego za I półrocze 2012 r.  
nie wnosząc uwag. 
 
Ad. 7. Informacja  o sytuacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Giżycku.  
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję w tym punkcie obrad. 
I. Walasek powiedziała, iż Komisja Spraw Społecznych rozpatrywała łącznie ww. Informację 
oraz  projekt uchwały w sprawie przekształcenia SP ZOZ w spółkę z ograniczoną 
odpowiedzialnością. Radna dziwi się, dlaczego załoga szpitala nic nie wie o przekształceniu, 
w placówce jest dezorganizacja, pracownicy pogubili się w procedurach. Radna przypomniała, 
iż w grudniu 2011r. mówiła, że Zarząd nic nie zdziałał, poza tym, że w listopadzie trzeba było 
szpitalowi dać 2 mln zł, teraz jest już 5 mln zł. W maju Komisja odrzuciła sprawozdanie 
dyrektora SP ZOZ, bo było niedokładne. Teraz też nic nie mamy. Nie ma dobrego klimatu 
w szpitalu, jeden doświadczony ordynator odchodzi, żeby inni nie zaczęli opuszczać zakładu. 
M. Kaczorowska powiedziała, że nie zgadza się z tezą, że nic się nie zadziało. Zadziało się, 
bo zwolniono pielęgniarki, co nie przyniosło oszczędności, ale koszty odprawy. 
I. Walasek powiedziała, iż pracownicy i ordynatorzy chcieliby mieć informacje dotyczące 
kosztów oddziałów, na czym mogą oszczędzać – to powiedział na Komisji radny – lekarz  T. 
Przymorski. Komisja kilkakrotnie prosiła o obraz oszczędności – co konkretnie udało się zrobić. 
Radna wspomniała, iż wielokrotnie mówiła o tym, że niedobrze się stało, że pozwolono na stratę 
certyfikatu. 
M. Drzażdżewski powiedział, iż cieszy wszystkich, że świadomość załogi rośnie. Zarząd miał 
dużo cierpliwości do dyrektora szpitala, upominał go, ale jeśli się tego nie robi, to trzeba podjąć 
decyzję o rozstaniu. 
Z. Bączek stwierdził, że taka  sytuacja w szpitalu  jest nie od  4 lat, ale od 10; koszty nie wzięły 
się od dzisiaj, strata jest od 10 lat. 
H. Sarul zapytała, czy co roku powiat dopłacał do szpitala 2 mln zł. 
K. Kralkowska  powiedziała, że jest to problem, który boli nas wszystkich, zwróciła się do 
radnych, aby tak skierować energię, aby bezboleśnie wyjść z tego. 
Na tym dyskusję w tym punkcie obrad zakończono. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz 
obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Stosownie do art. 12 pkt 8 lit. g ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1592 z późn. zm.) do wyłącznej właściwości rady powiatu należy 
podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych powiatu dotyczących m.in. określania zasad 
wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach.  
Przedmiotowy projekt uchwały ma charakter ogólny i odnosi się do wszystkich spółek, które 
mogą być tworzone w przyszłości przez samorząd Powiatu Giżyckiego. Określone niniejszą 
uchwałą zasady wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania przez Powiat 
Giżycki udziałów i akcji stosowane będą w spółkach, których przedmiotem działalności jest 
realizacja zadań związanych z zadaniami własnymi powiatu, albo zadaniami zleconymi lub 
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powierzonymi powiatowi, w zakresie przepisów ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 
powiatowym. W uchwale określono zasady i formy wnoszenia wkładów (pieniężne 
i niepieniężne) za obejmowane i nabywane udziały lub akcje. Natomiast zbywanie udziałów 
i akcji będzie dokonywane:  
 - w myśl art. 12 ust. 2 ustawy z dnia 20 grudnia 1996 r. o gospodarce komunalnej (Dz. U. 

z 1997r. Nr 9, poz. 43 z późn. zm.); 
 - zgodnie z przepisami działu IV ustawy z dnia 30 sierpnia 1996 r. o komercjalizacji 

i prywatyzacji (Dz. U. z 2002r. Nr 171, poz. 1397 z późn. zm.), który te kwestie szczegółowo 
reguluje.  

Stosownie do zapisów ustawy o komercjalizacji i prywatyzacji udziały lub akcje zbywane są 
w jednym z następujących trybów:  

1. oferty ogłoszonej publicznie,  
2. przetargu publicznego,  
3. negocjacji podjętych na podstawie publicznego zaproszenia.  

Przed zaoferowaniem do zbycia udziałów lub akcji dokonuje się analizy, mającej na celu 
oszacowanie wartości spółki, stanowiącej podstawę do określenia ceny jej udziałów lub akcji.  
- w myśl art. 6 ust. 4 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej (Dz. U. Nr 
112, poz. 654), nie stosuje się przepisów ustawy o gospodarce komunalnej i ustawy 
o komercjalizacji i prywatyzacji. 
Rada Powiatu, jako organ stanowiący, określa zasady wnoszenia wkładów oraz obejmowania, 
nabywania i zbywania udziałów i akcji, natomiast dokonywanie czynności w tym zakresie 
deleguje na Zarząd Powiatu, który zgodnie z art. 32 ust. 2 pkt 2 i 3 ustawy samorządowej 
zobowiązany jest do wykonywania uchwał rady oraz gospodarowania mieniem powiatu.  
W związku z tym, że dotychczas Rada Powiatu w Giżycku nie określiła zasad wnoszenia 
wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach, podjęcie 
uchwały jest uzasadnione. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz  Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” - 3 osoby. 
Uchwała nr XXI.134.2012 w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz 
obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach została podjęta – stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu . 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Gi życku w spółkę  z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Uchwałą Nr XIII/81/2011 z dnia 15 grudnia 2011 r. w sprawie stanowienia o kierunkach 
działania powiatu w zakresie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Giżycku Rada Powiatu w Giżycku wyraziła wolę przekształcenia SPZOZ w 
Giżycku w spółkę prawa handlowego do końca 2012r. Forma spółki sprzyja efektywnemu 
zarządzaniu, otwiera nowe możliwości uzyskiwania przychodów, racjonalizuje gospodarowanie 
środkami finansowymi i przekazanym majątkiem, zwiększa odpowiedzialność własnym 
majątkiem zarządzających za ich decyzje i wyniki finansowe nowego podmiotu gospodarczego. 
Spółka, która powstanie w wyniku przekształcenia, będzie następcą prawnym SP ZOZ, 
wstępując w jego prawa i obowiązki. Głównym celem działalności spółki będzie zabezpieczenie 
potrzeb zdrowotnych mieszkańców powiatu. Przepisy prawa określają ramy ustawodawcze dla 
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takiej organizacji systemu ochrony zdrowia, który pozwoli na rzeczywistą realizację świadczeń 
zdrowotnych. W obecnym stanie prawnym przekształcenie SP ZOZ w Giżycku w spółkę 
z ograniczoną odpowiedzialnością pozwala na zmianę formy prawnej bez konieczności 
uprzedniej likwidacji zakładu. W przypadku samorządu Powiatu Giżyckiego nie 
przeprowadzenie procesu przekształcenia, biorąc pod uwagę dane historyczne oraz pogarszającą 
się sytuację ekonomiczno-zobowiązaniową SPZOZ, pozwala przypuszczać, że zobowiązania 
SPZOZ będą systematycznie rosły, co z kolei doprowadzi do konieczności pokrywania przez 
Powiat ujemnego wyniku finansowego, począwszy od roku 2012, a w konsekwencji przejęcia 
przez Powiat wszystkich zobowiązań SP ZOZ czy nawet jego likwidacji. Uchwalona przez Radę 
Powiatu w Giżycku uchwała daje wskazówki Zarządowi do przygotowania aktu przekształcenia. 
Dzień wpisu spółki do KRS stanowić będzie moment rozpoczęcia działalności w nowej formule 
prawnej oraz będzie podstawą do wykreślenia SP ZOZ w Giżycku z rejestru KRS. Dzięki 
takiemu procesowi przekształcenia działalność lecznicza polegająca na udzielaniu świadczeń 
zdrowotnych, w sposób nieprzerwany i płynny przejdzie na spółkę, która będzie następcą 
prawnym SPZOZ. Z dniem przekształcenia spółka wstępuje we wszystkie prawa i obowiązki, 
których podmiotem był SP ZOZ w Giżycku, a w związku z tym nie będzie konieczności 
negocjowania z NFZ cesji kontraktu oraz problemu z egzekwowaniem należności 
przypadających obecnie SP ZOZ, a następnie spółce. 
Ramowe dokumenty niezbędne w procesie przekształcenia zawarte są w: 
1) rozporządzeniu Ministra Skarbu Państwa z dnia 22 grudnia 2011 r. w sprawie określenia 
wzoru kwestionariusza samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej przeznaczonego 
do przekształcenia w spółkę kapitałową oraz wykazu dokumentów niezbędnych do sporządzenia 
aktu przekształcenia,  
2) rozporządzeniu Ministra Skarbu Państwa z dnia 22 stycznia 2011 r. w sprawie określenia 
ramowego wzoru aktu przekształcenia samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej 
w spółkę kapitałową.  
Niniejsza uchwała zamyka kolejny etap zapisów uchwały kierunkowej Rady Powiatu 
Nr XIII/81/2011 z 15.12.2012, w zakresie wykonania woli Podmiotu Tworzącego 
do przekształcenia SPZOZ w Giżycku w spółkę prawa handlowego.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i  Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały z następującą uwagą :  
Komisja proponuje zadeklarowanie u uchwale konkretnych terminów prac 
przekształceniowych.  
I.Walasek stwierdziła, że Komisja prosi Starostę o zobowiązanie, że do końca roku ta zmiana 
przekształceniowa zostanie dokonana.  
M. Drzażdżewski odpowiedział, że spółka powstanie, gdy skompletowane zostaną organy do tej 
spółki, największą przeszkodą czasową jest wybór prezesa spółki. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
H. Sarul powiedziała, iż moment przekształcenia szpitala nie jest dobry – jest za wcześnie, bo 
zakład nie został przygotowany przez dyrektora i wywróci się, bo nie jest zrestrukturyzowany, 
z długami. Z drugiej strony – jest za późno, bo tylko do 5 października można składać wnioski 
do Ministerstwa o zwrot pieniędzy, potem się ich nie dostanie. Jest to moment absurdalny, 
przekształcenie robione  w akcie rozpaczy, pod dotychczasowym Zarządem, a nowy twór może 
doprowadzić do niewypłacalności. Radna zapytała w jakim stopniu powiat chce lub może 
przejąć zobowiązania SP ZOZ-u – czy przejmie 5 mln zł, czy zrobi coś innego. Uchwalamy 
w ciemno, wierzymy w sprawność powiatu. Trzeba 300 negocjacji z wierzycielami, bo trzeba 
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podpisać tyle ugód. Od momentu podjęcia uchwały do utworzenia spółki będzie trzeba czekać  
z 5 miesięcy, na czym oparte jest stwierdzenie, że do końca roku. Chcecie dokonać 
prywatyzacji z udziałem kapitału obcego – co chcecie zrobić – spółkę z długiem, czy 
przygotować zakład i oddłużyć go, ale musi być sprawnie zarządzany z entuzjastyczną załogą. 
Nie wiemy teraz tego. Wniosek jest taki, że starosta musi powiedzieć jakie są kolejne planowane 
działania, jak spółka będzie działała, to wymaga doprecyzowania – kto ma to robić, czy osoba, 
czy wydział. 
Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, iż nie sądzi, aby wszystko tak pesymistycznie 
wyglądało, nie jest tak źle. Mamy trzy miesiące, kwotę zobowiązań trzeba podać na dzień 
poprzedzający złożenie wniosku. Dużo pracy przed nami. Negocjacje z wierzycielami odbywają 
się permanentnie. Najważniejsze, aby uchwalić uchwałę, która otworzy narzędzia do utworzenia 
spółki. Nie robimy prywatyzacji, majątek szpitala będzie publiczny; prywatyzacja nie jest 
możliwa przez najbliższe lata ze względów formalnych wynikających z wykorzystania pieniędzy 
unijnych przy budowie SOR - u. Być może ogłosimy ofertę na wybór zarządzającego: osoby lub 
firmy. Trudno powiedzieć jak zachowają się kontrahenci. Czas na przekształcenie zawsze będzie 
zły. Zakładaliśmy przygotowanie SP ZOZ - u poprzez wyzerowanie kosztów, nie udaje się, bo to 
jest bardzo  trudne. Nie chcemy ustawać w działaniach. Dzisiaj nie jesteśmy w stanie określić 
daty przekształcenia, optymistycznie planujemy do końca grudnia, ale może to potrwać kilka 
miesięcy. 
H. Sarul zapytała czy chcecie czekać na równowagę szpitala, do listopada dług nie zniknie i co, 
robić spółkę ze stratą? 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że strata w SP ZOZ wynosi miesięcznie ok. 300 tys. zł. Trzeba 
wykorzystać wolę załogi do szukania oszczędności. Straty księgowe to w dużej części 
amortyzacja, w spółce  jej nie będzie zapisanej, regulowany będzie czynsz. 
I. Walasek zapytała co o przekształceniu sądzi Rada Społeczna przy SP ZOZ. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że członkowie Rady Społecznej zostali zapoznani, optują za 
przekształceniem. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Na tym dyskusję w tym punkcie obrad zakończono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” - 3 osoby. 
Uchwała nr XXI/135/2012 w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Gi życku w spółkę  z ograniczoną odpowiedzialnością została podjęta 
– stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 
stanowiących własność Powiatu Giżyckiego.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W celu wykonywania świadczeń zdrowotnych przez nowy podmiot, który powstanie w wyniku 
procesu przekształcenia SPZOZ w Giżycku, zasadne jest oddanie w dzierżawę nieruchomości 
niezbędnych do realizacji jego zadań statutowych. Jednym z działań podjętych przez Zarząd 
Powiatu w Giżycku w I półroczu 2012 r. było dokonanie podziału nieruchomości oznaczonej nr 
255/10 o pow. 46.104 m2, obejmującej całą nieruchomość zabudowaną m.in. budynkiem 
szpitala, oddaną w użytkowanie SPZOZ Giżycko. Zarząd Powiatu w Giżycku dokonał podziału 
całej parceli na 15 działek, z których siedem zostanie przekazane umową dzierżawy nowemu 
podmiotowi leczniczemu, w celu wykonywania jego statutowych zadań. 
Są to następujące działki: 

1. działka nr 255/11 o pow. 21.078 m2 – zabudowana m.in. budynkiem głównym szpitala; 
2. działka nr 255/12 o pow.   2.606 m2 – zabudowana budynkiem Szpitalnego Oddziału 

Ratunkowego; 
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3. działka nr 255/17 o pow.   1.665 m2  –  zabudowana budynkiem stacji dializ; 
4. działka nr 255/18 o pow.   4.383 m2 – lądowisko przyszpitalne;  
5. działka nr 255/19 o pow.   2.156 m2 – zabudowana budynkiem administracyjno-

gospodarczym; 
6. działka nr 255/21 o pow.   3.578 m2  – zabudowana m.in. budynkiem oddziału zakaźnego 
7. działka nr 255/25 o pow.   1.416 m2  – droga dojazdowa 

W związku art. 37 ust. 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami 
(Dz. u. Nr 102, poz. 651 ze zmianami) daje prawo Radzie Powiatu wyrażenia zgodę na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów. 
W załączeniu mapka z projektem podziału nieruchomości – załącznik nr 7 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz  Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” 1 osoba. 
Uchwała nr XXI/137/2012  w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 
stanowiących własność Powiatu Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2012 r.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Powiatowy Urząd Pracy w Giżycku proponuje przesunięcie kwoty 6 000,00 zł z zadania 
„Finansowanie kosztów szkolenia i przekwalifikowania zawodowego osób niepełnosprawnych 
(art. 40)” na zadanie  „Finansowanie wydatków na instrumenty i usługi rynku pracy na rzecz 
osób niepełnosprawnych i poszukujących pracy i niepozostających w zatrudnieniu (art. 11)”.  
Powyższe zmiany podyktowane są powstaniem oszczędności na zadaniu: „Finansowanie 
kosztów szkolenia i przekwalifikowania zawodowego osób niepełnosprawnych (art. 40)”. 
W procedurze przetargu nieograniczonego na organizację 2 szkoleń w ramach projektu 
realizowanego przez Państwa jednostkę, w którym Urząd jest partnerem zostały wyłonione 
jednostki szkoleniowe, które zaoferowały korzystne cenowo oferty. Z limitu na ww. zadaniu tj. 
z kwoty 42 000 zł pozostało 23 482,80 zł. W ramach tych oszczędności Urząd zamierza 
zorganizować dodatkowo jedno szkolenie dla osób niepełnosprawnych poszukujących pracy 
i nie pozostających w zatrudnieniu. Tym samym należy zwiększyć limit na zadaniu: 
„Finansowanie wydatków na instrumenty i usługi rynku pracy na rzecz osób niepełnosprawnych 
i poszukujących pracy i nie pozostających w zatrudnieniu (art. 11)” w celu zabezpieczenia 
środków na wypłatę stypendium z tytułu szkolenia, badań lekarskich oraz zwrotu kosztów 
dojazdów na szkolenie. Natomiast Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Giżycku dokonało 
analizy wydatkowania środków na realizację zadań wynikających z ustawy o rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych (Dz. U. Nr 127, poz. 721 
z 2011r.), z której to wynika, że na poszczególnych zadaniach, pomimo 100% realizacji 
wniosków, pozostają wolne środki. Dotyczy to realizacji zadań pn.: turnusy rehabilitacyjne 
i dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze. Natomiast niewystarczające są środki na barierach funkcjonalnych a w zakresie 
sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych nowo wpływające wnioski zgodnie 
z interpretacją prawną mogą być rozpatrywane dopiero w 2013r.  
Dokonanie przesunięć między zadaniami pozwoli na efektywniejszą realizację zadań oraz 
większą ilość zrealizowanych wniosków. Szczegółowy podział środków określa poniższa tabela. 
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Nazwa zadania Plan  2012 zmiany Po zmianach 

1. Finansowanie  wydatków  na instrumenty i usługi rynku 
pracy na rzecz osób niepełnosprawnych poszukujących 
pracy i nie pozostających 
w zatrudnieniu   (art. 11) 

 

94.000,00  

 

+6.000,00 

 

100.000,00 

2. Przyznawanie osobom niepełnosprawnym środków na 
rozpoczęcie działalności gospodarczej, rolniczej albo na 
wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej (art. 12 a) 

 

164.000,00  

 

X 

 

164.000,00 

3. Finansowanie kosztów szkolenia i przekwalifikowania 
zawodowego osób niepełnosprawnych  (art. 40 ) 

42.000,00 

  

-6.000,00 36.000,00 

 

Razem środki finansowe na zadania z zakresu rehabilitacji 
zawodowej 

300,000,00  X 300.000,00 

4. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów terapii 
zajęciowej  

739.800,00 X 739.800,00 

5. Dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych 
i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych  

230.000,00  -20.000,00 210.000,00 

6. Dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych,  
w komunikowaniu się i technicznych, w związku  
z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych 

204.388,00 +67.500,00 271.888,00 

7. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki 
osób  niepełnosprawnych  

42.500,00  -20.000,00 22.500,00 

8. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 
przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 
przyznane osobom niepełnosprawnych 

437.500,00  -27.500,00 410.000,00 

Razem środki finansowe na zadanie z zakresu 
rehabilitacji społecznej 

1.654.188,00  X 1.654.188,00 

OGÓŁEM 1.954.188,00  1.954.188,00 

 
Radni zapoznali się z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób 
Niepełnosprawnych w Giżycku – załącznik nr 9 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz  Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie.  
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała nr XXI/137/2012 w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2012 r.  została podjęta – stanowi załącznik nr 10 
do protokołu. 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczących uprawnionych 
do delegowana Przewodniczącego Rady Powiatu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
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Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz  Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała nr XXI.138.2012 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczących uprawnionych 
do delegowana Przewodniczącego Rady Powiatu została podjęta – stanowi załącznik nr 11 
do protokołu. 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniami do projektu uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014 – dotyczy dofinansowania przez Gminę Miłki zadania pn.”Przebudowa drogi Ruda 
– Rydzewo – Jagodne” w wys. 13.500 zł. 
Rozdz.80120 – dotyczy dochodów uzyskanych przez II LO w związku z wynajmem 
pomieszczeń oraz refundacji poniesionych kosztów zużytej energii i przeznaczenia ich 
na związane z tym wydatki. 
Rozdz.80140 – dotyczy dochodów uzyskanych przez Centrum Kształcenia Ustawicznego, 
Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli tytułem refundacji kosztów kształcenia pracowników 
młodocianych i przeznaczenia ich na wydatki w tej jednostce. 
Rozdz.80195 – dotyczy sfinansowania nowych projektów: 
W Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych: z programu Leonardo da Vinci – Uczenie 
się przez całe życie – na wizyty przygotowawcze (9.396 zł) 
W II LO: z programu Comenius – Wielostronny Projekt Partnerski Szkół – „Stwórzmy nowy 
innowacyjny model edukacyjny dla naszych dzieci” (4.000 zł). 
Wydatki:  
Rozdz.60014 – dokonuje się przesunięć w ramach planu na zadanie inwestycyjne pn. 
„Przebudowa ul. Warszawskiej i Placu Grunwaldzkiego” co wynika z końcowego rozliczenia 
umowy (2 zł). 
Ponadto dokonuje się przesunięć nadwyżki własnych środków powiatu w kwocie 20.441 zł 
z zadania polegającego na przebudowie drogi powiatowej Ruda – Rydzewo – Jagodne na remont 
skrzyżowania ul. Białostockiej z ul. Gdańską (15.956 zł) oraz zwiększenie planu przeznaczonego 
na zakup zamiatarki do nawierzchni (o 4.485 zł). 
Rozdz.63001 i rozdz.75075 - dotyczy zwiększenia wkładu własnego (niekwalifikowanego) 
do projektu pn.” Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji turystycznej” (75 
zł). 
Rozdz. 75019 – przesunięcia pomiędzy paragrafami dotyczą środków przeznaczonych 
na ewentualne sfinansowanie zwrotu kosztów podróży radnych , które powinny być ujmowane 
w par.303. 
Rozdz.75020, rozdz.75095, rozdz.92116 – zmniejsza się w celu zabezpieczenia środków 
na sfinansowanie dokumentacji technicznej i wniosku na termomodernizację budynków 
Komendy Powiatowej państwowej Straży Pożarnej (rozdz.75411, par.6050). 
Rozdz.85111 – przesunięcia związane są z zabezpieczeniem środków na wniesienie wkładów 
do spółki po ewentualnym przekształceniu SP ZOZ. 
Rozdz.92195 i rozdz.92695 – niewykorzystane środki z grantów przesuwa się na dofinansowanie 
zadań realizowanych w tym zakresie przez PZOSiPO. 
 Ponadto dokonuje się przesunięć między paragrafami w planach finansowych jednostek – na ich 
wniosek: 
rozdz.75411 – w związku z powstałymi wakatami w KPPSP, 
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rozdz.80102, 80111, 80134, 85401 i 85403 – w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczego 
w związku wypłatą odprawy emerytalnej oraz zmianami w arkuszu organizacyjnym (utworzenie 
dodatkowego Zespołu Edukacyjnego), 
Rozdz.80140 – w Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli 
(zwiększenie planu wynagrodzeń) oraz w Powiatowym Zespole Obsługi Szkół i Placówek 
Oświatowych (projekt” Edukacja zawodowa w regionie trans granicznym podstawą rozwoju 
przedsiębiorczości”), 
rozdz.85321 – w PCPR (zespoły ds. orzekania o stopniu niepełnosprawności), 
rozdz.rozdz.85333 – w PUP (w związku z projektem pn.„Przedsiębiorczość – droga do sukcesu”, 
rozdz.85403 – w PZOSiPO (w związku z projektem pn. „Uczymy się od siebie”), 
rozdz.85407 – w Międzyszkolnej Bazie Sportów Wodnych (m.in. zakup oleju opałowego 
i sfinansowanie prania pościeli). 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz  Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Uchwała nr XXI.139.2012 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012 
została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 14. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu i Starosty Giżyckiego  w sprawie 
złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych za 2011 rok. 
Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Kralkowska  przedstawiła: 
Informacj ę w sprawie  oświadczeń majątkowych za 2011 rok złożonych przez radnych – 
załącznik nr 13 do protokołu. 
Starosta Mirosław Drzażdżewski przedstawił: 
 Informacj ę w sprawie oświadczeń majątkowych za 2011 rok złożonych przez członków 
zarządu, skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, kierowników powiatowych jednostek 
organizacyjnych i osób wydających decyzje administracyjne  - załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 15. Sprawy różne. 
Radna M. Ludwiszewska powiedziała, iż jest jedną z tych osób, które stanowiły grupę zajmującą 
się obsługą programu budowy lądowiska przyszpitalnego. Dostała wynagrodzenie do 31 maja 
2012 r. , po tym pracowała bez wynagrodzenia. Jeśli było to niezgodne z przepisami, to zwróci 
pobrane pieniądze. Przy obsłudze programu termomodernizacji szpitala pracuje za darmo, w 
ramach obowiązków pracowniczych. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała zebranych, iż sesja październikowa zostaje 
przesunięta na 8 listopada, natomiast w grudniu obędą się dwie sesje. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 16. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem tematyki sesji Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 17.40 
zamknęła obrady. 
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk      Krystyna Kralkowska 


